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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/11 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 531,466 (自昨晚 6pm +28,037)。死亡: 

20,549(+1,872)，治愈: 31,424(+2,634)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)    

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 2,206(+104)，总共测试 42,546 人，阳性率 5.18%；其

中住院人数累计 190(+7)，占总病例的 8.61%；死亡病例累计 18(+1)，死亡率 0.82%；治愈 26 人

(1point3acres.com 数据)。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓(p=0.62)：

http://castut.org/covid-19/utah0411.png. 过去 14 天平均增长率为每天 8.09%，过去 7 天为每天

5.55%。郡(区)分布：Salt Lake 1071(+60), Summit 300(+4), Utah 295(+12), Davis 193(+13), Wasatch 

98(+2), Weber-Morgan 93(+3), Southwest Utah 53(+1), Bear River 45(+3), Tooele 31(+3), TriCounty 8, 

San Juan 8(+2), Central Utah 6, Southeast Utah 5(+1).  

3. Wasatch 郡卫生署宣布新增的死亡病例是男性，60 岁以上，有基础病，去世前因新冠病毒在一个

盐湖城的医院住院 9 天。 

4. 总结盐湖郡的疫情，并识别出受疫情影响最严重的区域。以每十万人口确诊病例作为标准，盐湖

城市中心所在的 84101 邮编区域有 315.1 例确诊，为受影响最严重的区域。其次是邮编 84104 对应

的区域，每十万人有 188.3 人确诊。然后是邮编 84116 对应的区域，每十万人有 157 人确诊。详情

请见：https://www.sltrib.com/news/2020/04/10/utah-reports-four-more/。 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://castut.org/covid-19/utah0411.png
https://www.sltrib.com/news/2020/04/10/utah-reports-four-more/
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5. Intermountain Healthcare 将派遣两个由 50 名成员组成的 COVID-19 救援团队前往纽约市帮助长老

会医院和 Northwell Health 医院因新冠病毒大流行而遭受严重的人员短缺。 他们将在那里部署两个

星期。 作为回报，Intermountain 期望当犹他州面对大量 COVID-19 患者潮时，能够从纽约卫生系统

获得帮助。 

6. 警察在 Wayne 县 Happy Valley 小木屋居住地区逮捕了一名 66 岁的男子，因为警方认为他殴打邻

居是因为他相信邻居没有遵守州长的“保持安全，待在家里”的指示。该男子被控犯有两项严重加重攻

击和 DUI 罪。 

7. 四月十四号下午六点半，犹他州华人众议员关玉嬚、Verona Sagato Mauga 和犹他州日裔参议员

Jani Iwamoto 等人将组织举办线上社区讨论。讨论的主题是关于“COVID-19 和犹他亚裔美国人及太

平洋岛民”。请发邮件至 VeronaMauga@gmail.com 获取登陆信息。宣传海报请见：

http://castut.org/covid-19/karen-townhall-0414.jpg。 

8. 自美国新冠病毒疫情开始，在犹他科协（CAST-UT）等社团组织的积极倡导下，犹他华人华侨踊

跃捐款捐物，支援抗疫。截止 4 月 10 日，犹他华人抗疫互助联盟已收到社会各界组织和个人捐款共

计$50K，也收到口罩、防护服等抗疫一线人员急需的物资。目前，联盟已用绝大部分捐款购买到急

需的医疗物资，也联系当地医院、警署、红十字会等相关单位开展了捐赠活动。CAST-UT 也在近日

将捐款收据发给了所有留有邮箱地址的朋友。若有遗漏或需重发，请联系科协副会长冯莲老师（邮

箱：fenglian09@gmail.com）。 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

● 我们衷心希望你能把你所做的贡献，请告诉犹他华人华侨抗疫联盟：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9 

 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 
 

【04/11 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 531,466(+28,037), Deaths: 20,549(+1,872), Recovered:31,424(+2,634). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).   

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 2,206(+104) confirmed cases 

total, number of people tested 42,546, positive rate 5.18%; Hospitalization 190(+7), 8.61% of the total 

cases; death cases 18(+1), death rate 0.82%; recovered cases 26 (data from 1point3acres.com). The growth 

of coronavirus cases in Utah has been mainly following subexponential growth trend (p=0.62): 

http://www.castut.org/covid-19/utah0411en.png. The average growth is 8.09% per day for the last 14 days, 

and 5.55% for the last 7 days. Distribution in counties (areas): Salt Lake 1071(+60), Summit 300(+4), Utah 

295(+12), Davis 193(+13), Wasatch 98(+2), Weber-Morgan 93(+3), Southwest Utah 53(+1), Bear River 

45(+3), Tooele 31(+3), TriCounty 8, San Juan 8(+2), Central Utah 6, Southeast Utah 5(+1). 

3. Wasatch County Health Director said the new death case is a man, older than 60, who had been fighting 

the virus at a Salt Lake City hospital for nine days. The man also had underlying health conditions. 

https://coronavirus.1point3acres.com/
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4. The areas hit hardest by the coronavirus have been identified in Salt Lake County. The highest level of 

cases is 84101 ZIP code, the heart of Salt Lake City downtown, which reports 315.1 cases per 100,000 

populations. The second-highest rate belongs to 84104 ZIP code, which reports 188.3 cases per 100,000 

populations, following by ZIP code 84116, reporting a rate of 157. For details, please refer to the news: 

https://www.sltrib.com/news/2020/04/10/utah-reports-four-more/.  

5.  Intermountain Healthcare will send two 50-member COVID-19 response teams to New York City and 

help Presbyterian and Northwell Health hospitals experiencing severe staffing shortages due to the 

pandemic. They will be deployed there for two weeks. In return, Intermountain expects helping from the 

New York health systems when Utah faces a surge of COVID-19 patients.  

6. A man was arrested at a cabin area in the Happy Valley, Wayne County after police say he assaulted his 

neighbors because he believed they weren’t following the governor’s “stay safe, stay home” directive. He 

was under investigation of two counts of aggravated assault and DUI. 

7. On Apr 14, 2020 at 6:30 pm, please join the online community discussion on 'COVID-19 and Asian 

Americans & Pacific Islanders'. The discussion is hosted by Utah Rep. Karen Kwan, Verona Sagato Mauga 

and Utah Sen. Jani Iwamoto. Please email VeronaMauga@gmail.com for a login. You may also find the flyer 

here: http://castut.org/covid-19/karen-townhall-0414.jpg. 

8. Since the outbreak of the Novel Coronavirus in the United States, with the active advocacy of the Chinese 

Utahns Alliance Against Coronavirus/COVID-19, initiated by the Chinese Association for Science and 

Technology in Utah (CAST-UT) and other organizations, Chinese Utahns have actively donated money and 

PPEs supplies to local hospitals, police offices and Red Cross organizations to support the fight against the 

epidemic. From 3/24 to 4/10, the Alliance has received ca $50K from individuals and organizations. The 

receipts of donations have been sent to donors who provided email addresses. If you did not receive the 

receipt, please contact CAST-UT vice president Lian Feng at fenglian09@gmail.com.   

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and Tele-

medicine. === 
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